
Zbiralo je tudi za obrambni sklad 0. in 
M. družbe in ji vpošlje prvi obrok (50 K) za 
kamen. 

Po predsednikovem poročilu smo slišali 
poročilo blagajuičarke o društvenem prometu. 

Društvo sklene, pristopiti k »Učit. gospo
darski in kreditni zadrugi v Celju" z enim 
deležem v znesku 10 K. 

Ljutomersko učiteljsko društvo je 
imelo 12. januarja t. 1. v Ljutomeru svoj redni 
občni zbor. Splošno mnenje je bilo, da tako 
dobro " obiskanega, in v vsakem oziru sijajno 
uspelega občnega zbora že dolga leta nismo 
imeli. Temu primerne so tudi bile pozdravne 
besede dičnega našega predsednika tovariša 
Tomažiča, ko je otvarjal redni občni zbor ter 
v prvi vrsti pozdravljal gosta g. Tašnerja, prav
nika iz Male Nedelje, dalje nanovo pristopile 
člane gospodični Oolnerič iz Veržeja in Puše
njak iz Kapele, ter gospoda Velnarja iz Oeza
njevec in okr. pom. učitelja Fiirsta, bodreč jih 
k vztrajnemu sodelovauju na polju naše stanov
ske organizacije. V imenu društva je ' čestital 
tovarišicam Robičevi, Mahorčičevi in Pušenja
kovi in tovarišu Oilenšku k srečno prebitemu 
izpitu usposobljenosti, posebe hvalno je omenil 
tovarišice in tovariše iz gornjeradgonskega 
okraja, ki se niso ustrašili ne dolgega pota 
ne skelečega mraza ter prišli v res častnem 
številu. 

Nato smo prešli na dnevni red. Izmed 
došlih dopisov je posebno omeniti Zvezinega, v 
katerem naznanja, da se je Socialni odsek 
izpremenil v zadrugo. Na predlog tov. Mau
riča smo sklenili, da pristopi tudi naše društvo 
z enim deležem, kakor hitro bodo potrjena 
pravila. 

Tajnikovo in blagajnikovo poročilo se 
vzame z odobravanjem v znanj« ter se izreče 
obema hvala za trud. 

Za društveno knjižnico se v prih. letu 
naročijo knjige Šol. in Slovenske Matice. Pou
darja se pa, da je častna dolžnost vsakega 
tovariša in tovarišice n a r o č e v a t i in se
v e d a t u d i p l a č e v a t i n a š e s t a 
n o v s k e l i s t e . Ako imamo denarja za 
razne nepotrebne liste in knjige, ki našemu 
stanu in napredku naravnost škodujejo,.mo
r a m o i m e t i t e m v e č d e n a r j a za 
n a š e s t a n o v s k e l i s t e . 

Glede petja se sklene prirejati vaje gosteje 
in jih obiskovati redneje ter ustanoviti godbeni 
odsek. 

Razgovor »Naš položaj" je moral zaradi 
kratkega časa izostati. 

Potem se je vršila volitev novega odbora. 
Izvoljeni so bili: predsednikom Ivan Tomažič, 
podpredsednikom Simon Cvahte, tajnicam Mara 
Kocuvan, blagajnikom Ivan Kryl, knjižničarjem 
Ivan Baukart, perovodjem Franc Zackerl in 
odbornikom Avgust Lah. 

Imena izvoljenih odbornikov nam jamčijo, 
da bo naše društvo tudi v bodočem letu, v 
katerem praznuje svojo štiridesetletnico, uspešno 
delovalo v dosego svojega zvišenega namena, 
to pa posebno takrat, če se bo vse učiteljstvo 
celega okraja tesno oprijelo naše organizacije 
ter zlasti pridno in polnošlevilno posečalo naša 
društvena zborovanja. 

Iz naše organizacije. 
Skupne zadeve. 

Občni zbor »Hranilnice in posojil-
nice »Učiteljskega konrikta" v Ljubljani 
se je vršil dne 2. febr. 1911. v Ljubljani. 
Odobrile in izvršile so se vse točke, ki so bile 
navedene v vabilu k občnemu zboru, katero je. 
bilo priloženo tudi našemu listu. Vodstvu se 
je izrekla splošna zaupnica, za zasluge, ki 
jih ima pri vidnem napredovanju našega de
narnega zavoda. 

štajersko. 
Brežiško-sevniško učiteljsko društvo 

je imelo svoj redni občni zbor 6. januarja na 
Vidmu. — Navzočih je bilo samo 18 članov, 
kar pa je bilo zaradi skrajno slabega vremena 
opravičljivo. 

Glavna točka tega zborovanja je bilo po
ročilo društvenega predsednika tov. Knapiča o 
delovanju društva v preteklem letu. Navajeni 
smo od našega dičnega predsednika, da je vse, 
kar pove, zanimivo in temeljito. Tako je znal 
tudi to pot o tej navidez sicer suhoparni snovi 
tako zanimivo poročati, da smo vsi z največjo 
pozornostjo poslušali njegove besede. 

Društvo je štelo v rpreteklem letu 56 
rednih, 5 podpornih in 1 čast. člana. Zborovanj 
je bilo 5; v Bajhenburgu 2, v Brežicah 1, v 
Dobovi 1, na Vidmu 1. Udeležba pri zboro
vanjih je bila vobče povoljna. Sicer pa smo 
nazadovali v primeri s prejšnjim letom kar za 
20%. Predsednik meni, da je bil to le iz
reden slučaj, ki ga pripisuje »vplivu Hallejevega 
kometa". Vederemo! — Več zanimanja za 
društvo je želeti zlasti pri nekaterih odbor
nikih. 

Imeli smo v preteklem letu kar 7 daljših 
predavanj: 

1. Kmetijstvo in šola. (Tov. Jamšek.) 
2. Kako je postopati pri izpraznjevanju 

šol. prostorov ob eventualnem požaru; splošne 
določbe. (Tov. Cernej.) 

3. O svetovnem naziranju v srednjem 
veku. (Tov. Rismal.) 

4. Kako se dožene složno delovanje uči
teljstva večrazrednih šol? (Tov. Pečnik in 
Vadnal.) 

5. O pomenu hribolaztva. (Tov. Černej) 
6. O važnosti življenskega zavarovanja in 
7. O »Učit. gospodarski in kreditni za

drugi v Celju". (A. Pesek.) 
Društvo je založilo »Roditeljsko pismo", 

ki ga je sprejela učit. konferenca za brežiški, 
kozjanski in sevniški okraj in ga je potrdil 
c. kr. dež. šol. svet štajerski. Razposlalo se je 
do konca leta že okroglo 5000 i svodov v vse 
kote slovenskega Štajerja. 

Društvo je bilo zastopano pri občnih 
zborih »Štajerske zveze» in »Zaveze jugoslov. 
učiteljskih društev". 


